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Vragen: 
Voorzitter, 

Sinds de herverkiezing van Donald Trump als president van de VS zien we een verontrustende 
trend: haatzaaiende retoriek, onvoorspelbaar beleid en bezuinigingen op wetenschap en 
onderwijs. Het terugtrekken uit internationale verdragen, het afschaffen van geboorterechten, en 
het aanvallen van diversiteit hebben geleid tot grote onzekerheid onder internationale 
wetenschappers in de VS. 

Steeds meer van hen kijken naar Europa. Frankrijk en de EU stellen honderden miljoenen euro’s 
beschikbaar om deze kenniswerkers aan te trekken. Ook Nederland investeert actief in het 
aantrekken van internationaal talent — en dat biedt kansen voor Utrecht. 

Als studentenstad, met instellingen zoals de UU, de HU en tal van andere onderwijsorganisaties, 
heeft Utrecht alles in huis om een magneet te zijn voor wetenschappers en kenniswerkers. 
Daarmee versterken we onze innovatiekracht en houden we Nederland concurrerend in een snel 
veranderende wereld. 

D66 stelt daarom de volgende vragen: 

 

1. Herkent het college dat er wereldwijd sprake is van een toenemende ‘war on talent’, waarbij 
steden en regio’s concurreren om internationaal talent, waaronder wetenschappers en 
kenniswerkers, aan te trekken? 

2. Hoe beoordeelt het college de kansen voor Utrecht in deze internationale strijd om talent, 
gezien onze positie als kennisstad? 

3. Ziet het college mogelijkheden om, samen met de Universiteit Utrecht, andere instellingen, 
het bedrijfsleven en het ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (OCW), actief 
wetenschappers en kenniswerkers uit de Verenigde Staten te benaderen en hen een plek 
te bieden in Utrecht? 

4. Is het college bereid om in overleg te treden met kennisinstituten, universiteiten en 
bedrijven in de stad om te inventariseren hoe Utrecht aantrekkelijker kan worden gemaakt 
voor internationale talenten en bij te dragen aan een strategie daarop? 

5. Wil het college aanhaken bij initiatieven die vanuit de Europese Unie worden ontwikkeld om 
kenniswerkers uit de VS naar Europa te halen? 
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